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کعبی: نه نیمه دوم بازی با ژاپن را فهمیدم و نه بازی با قطر را!/ ایراد اصلی حضور حاجصفی
بود

 پنجشنبه ۱۹ بهمن ۱۴۰۲ - ۰۸:۱۰ شناسه خبـر : ۱۳۴۷۸۹

بازیکن پیشین تیم ملی فوتبال ایران با بیان اینکه «انتظار نداشتم قطر به فینال جام ملتهای آسیا صعود کند»، 
 گفت حضور حاجصفی در ترکیب اصلی تیم ملی اشتباه بوده است.

حسین کعبی در گفتوگو با خبرنگار ورزشی موج خبر درباره شکست 3 بر 2 تیم ملی ایران مقابل قطر در نیمه نهایی جام

ملتهای آسیا اظهار داشت: نمیتوانم باور کنم از قطر سه گل خوردیم. شاید اگر از ژاپن و کره این تعداد گل میخوردیم

مشکلی نداشت، اما از قطر برایم عجیب است. میگفتم قطر اصلاً از گروهش بالا نمیآید و نمیدانم چه اتفاقی افتاد. چند

سال در فوتبال بودم و سه دوره جام ملتها را تجربه کردم، واقعاً نه نیمه دوم بازی با ژاپن را فهمیدم و نه بازی با قطر را.
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وی درباره نوسان تیم ملی در جام ملتها تصریح کرد: این را از بازیکنان داخل زمین سؤال کنیم بهتر است. شخصی که

در تیم حضور دارد بهتر از ما میداند چه اتفاقی افتاده است. هر چقدر هم در زمین خوب باشید مردم نتیجه را نگاه

میکنند. قطر و اردن به فینال رفتند و کسی نمیتواند این را باور کند. ای کاش به ژاپن میباختیم. واقعاً جواب سؤال شما

را نمیدانم.

بازیکن پیشین تیم ملی در مورد عملکرد ضعیف برخی بازیکنان تیم ملی از جمله مهدی طارمی، علیرضا بیرانوند و شجاع

خلیلزاده برابر قطر گفت: این نفرات بهترین مهرههای تیم ملی هستند و نمیشود آنها را کنار بگذاریم. برای من جالب

بود که چرا محبی را از ابتدا بازی ندادند. او انگیزه داشت و مقابل ژاپن گل زده بود. در این بازی میتوانستیم از قایدی

و محبی هم استفاده کنیم. این دو بازیکن تکنیکی هستند و روی مخ قطرها میرفتند. ایراد اصلی ترکیب تیم ملی بازی

کردن حاجصفی و بازی نکردن محبی بود. میلاد محمدی خیلی بهتر از حاجصفی است.

«بهترین فرصت برای قهرمانی آسیا را از دست دادیم.»، کعبی در واکنش به طرح این موضوع گفت: در آسیا و المپیک

چند سال است که درجا میزنیم و امسال هم به حسرتمان اضافه شد. فوتبال آسیا واقعاً در حال پیشرفت است و نگرانی

برای فوتبال ما بیشتر شده است. همه الان را نگاه میکنند، ولی در آینده کار بسیار سختی خواهیم داشت.

وی عنوان کرد: فقط میتوانم به بازیکنان خسته نباشید بگویم؛ به هر حال فوتبال است و پیش میآید. واقعاً زحمتشان را

کشیدند و نمیشود چیزی گفت. میدانم بهتر از قطر هستیم، ولی اتفاقی است که افتاده و نمیشود کاری کرد.

کعبی درباره عملکرد کادر فنی تیم ملی و اینکه به نظرش آیا تغییری در کادر باید ایجاد شود یا خیر، گفت: در این مورد

حرف نمیزنم. فقط در مورد بازیکنان حرف میزنم. این تصمیم را افراد دیگر باید بگیرند.
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